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Na stan 4 członków komisji w posiedzeniu udział wzięło 4 – lista obecności w załączeniu. 

Komisji przewodniczył Przewodniczący komisji – Paweł Giełazis. 

Protokołowała referent Wydziału Organizacyjnego i Nadzoru Urzędu Miejskiego w Olecku – 

Sylwia Barszczewska. 

W posiedzeniu udział wzięli: 

➢ Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski, 

➢ Radny Rady Miejskiej – Dawid Bondarenko, 

➢ Kierownik Wydziału Planowania i Gospodarki Nieruchomościami – Alicja Szałkowska, 

➢ Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Przemysław 

Drozd, 

➢ Sołtys sołectwa Raczki Wielkie – Robert Brodowski, 

➢ Mieszkaniec sołectwa Raczki Wielkie – M. Ch., 

➢ Adwokat – Przemysław Chrulski, 

➢ Przedstawiciel lokalnej pracy – Zbigniew Malinowski, 
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➢ przedstawiciel lokalnego portalu internetowego – Dariusz Josiewicz. 

Przewodniczący komisji – Paweł Giełazis 

przywitał przybyłych na posiedzenie komisji i przedstawił proponowany porządek 

posiedzenia:  

1. Rozpatrzenie skargi na działalność Burmistrza Olecka. 

2. Sprawy wniesione. 

3. Wnioski komisji. 

Wiceprzewodnicząca komisji – Janina Anuszkiewicz 

zgłosiła, aby wprowadzić dodatkowy punkt do porządku obrad – Odwołanie 

Wiceprzewodniczącej komisji. 

Przewodniczący komisji – Paweł Giełazis 

powiedział, że w dniu 7 marca br. wpłynęła petycja w związku z czym zaproponował aby 

rozpatrzenie petycji wprowadzić jako 2 punkt porządku obrad. 

Głosowano w sprawie zmiany porządku obrad poprzez dodanie punktu 2 – Rozpatrzenie 

petycji w sprawie wprowadzenia zmian w uchwałach podjętych przez Sejmik Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego oraz punktu 3 – Odwołanie Wiceprzewodniczącej komisji. 

Opinia komisji: 

Komisja jednogłośnie przyjęła nowy porządek obrad. 

Innych uwag nie zgłaszano. 

Do punktu 1 - Rozpatrzenie skargi na działalność Burmistrza Olecka 

Przewodniczący komisji – Paweł Giełazis 

poprosił o zabranie głosu stronę skarżącą. 

Adwokat – Przemysław Chrulski 

w imieniu sołtysa oraz mieszkańców wsi Raczki Wielkie uzasadnił złożenie skargi na 

działalność Burmistrza Olecka w zakresie utrzymania i eksploatacji drogi dojazdowej 

położonej na działkach o nr geod. 9/17 i 9/15 obręb geodezyjny Raczki Wielkie oraz 

sprzedażą zlikwidowanej drogi. Mieszkańcy wielokrotnie wysyłali pisma o dostosowanie tej 

drogi i zjazdu na nią z drogi głównej oraz zgłaszali problem z przejezdnością i wnioskowali o 
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poprawę nawierzchni tak, aby można było normalnie z niej korzystać samochodami 

osobowymi, sprzętem rolniczym oraz większymi samochodami. Wielokrotnie też dochodziło 

do uszkodzeń pojazdów. 

Kierownik Wydziału GKO – Przemysław Drozd 

powiedział, że droga rozmyła się przez zniszczenie drenażu i wypływu wody. Został w 

ostatnim czasie dowieziony na drogę destrukt oraz kamień. Towarzystwo Budownictwa 

Społecznego Sp. z o.o. uporządkowało własnymi siłami uszkodzony drenaż, aby nie 

dochodziło do pogorszenia stanu drogi. W zeszłym tygodniu wraz z Wodami Polskimi odbyły 

się oględziny drogi, na której jeden z mieszkańców potwierdził, że nie ma problemu z 

przejezdnością. 

Przedstawił stanowisko burmistrza w przedmiotowej sprawie – w załączeniu do protokołu. 

Kierownik Wydziału PGN – Alicja Szałkowska 

dodała, że zgodnie z zarządzeniem, które zostało podjęte 8 kwietnia 2020 r. w sprawie 

likwidacji drogi wewnętrznej stanowiącej własność gminy Olecko, położonej w obrębie 

Raczki Wielkie, zostały zmienione użytki, czyli w momencie sprzedaży w 2021 r. gmina nie 

sprzedawała drogi a sprzedawała użytki rolne, rola IVa, pastwisko III i IV. Sprzedaży podlegała 

w trybie bezprzetargowym działka rolna nie mogąca stanowić samodzielnej działki, ponieważ 

był to odcinek zlikwidowanej drogi. Na wniosek jednego z sąsiednich właścicieli gruntów (2 

sąsiednich właścicieli nie było zainteresowanych zakupem gruntu) w trybie 

bezprzetargowym, na podstawie zarządzenia Burmistrza Olecka zgodnie z ustawą o 

gospodarce nieruchomościami, nieruchomość została sprzedana. Koszty przygotowania 

nieruchomości do zbycia poniosła strona kupująca i w ubiegłym roku został zawarty akt 

notarialny na sprzedaż gruntu rolnego. 

Adwokat – Przemysław Chrulski 

powiedział, że na etapie wymiany korespondencji z mieszkańcami sołectwa nie została 

przekazana informacja o przekształceniu działki i chęci jej sprzedaży. Do chwili obecnej 

działka zachowała swój charakter, porusza się po niej osoba prywatna. Dodał, że na stronie 

internetowej Urzędu Miejskiego ani też w Biuletynie Informacji Publicznej nie została 

zamieszczona informacja o terminie przystąpienia do przetargu na zakup tej działki. 

Przewodniczący komisji – Paweł Giełazis 
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zapytał sołtysa sołectwa Raczki Wielkie czy został poinformowany o zamiarze sprzedaży ww. 

działki. 

Sołtys sołectwa Raczki Wielkie – Robert Brodowski 

odpowiedział, że był informowany tylko o wstrzymaniu procedury. 

Kierownik Wydziału GKO – Przemysław Drozd 

dodał, że zostali powiadomieni wszyscy mieszkańcy przylegli do ww. działki oraz ówczesny 

sołtys. 

Przewodniczący komisji – Paweł Giełazis 

zapytał czy urząd jest w posiadaniu kopii pism, które zostały wysłane do mieszkańców. 

Kierownik Wydziału GKO – Przemysław Drozd 

dodał, że wszystkie dokumenty  zostały przekazane komisji. 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

powiedział, że na wniosek mieszkańca sołectwa została wstrzymana procedura likwidacji 

drogi gminnej, do czasu wykonania we własnym zakresie remontu nowo wykonanej drogi 

wewnętrznej. Mieszkaniec wraz z pełnomocnikiem otrzymali odpowiedź, iż burmistrz 

przychyla się do wniosku mieszkańca i wstrzymuje postępowanie w sprawie likwidacji drogi 

wewnętrznej do czasu trwałego urządzenia drogi zlokalizowanej na działkach o nr 9/15 i 

9/17, obręb Raczki Wielkie, nie późnej jednak niż do 30 października 2019 r. Zostało również 

wysłane pismo w dniu 11 lutego 2019 r. do wszystkich właścicieli przyległych działek do 

likwidowanej drogi, w tym również do sołtysa. Dodał, że sołtys powinien wywiesić taką 

informację na tablicach ogłoszeń znajdujących się na terenie sołectwa. 

Powiedział, że w roku 2017 to mieszkańcy sołectwa zwrócili się do gminy aby urządzić drogę 

w innym miejscu, tj. tu gdzie obecnie istnieje droga. Na ten cel jeden z gospodarzy 

przeznaczył swój grunt i oddał go w darowiźnie Gminie Olecko. Argumentowali to tym, iż 

korzystanie z istniejącego odcinka drogi jest utrudnione z uwagi na bliskie sąsiedztwo 

gospodarstwa rolnego. 

Ponadto fundusz sołecki na obecny rok nie został przeznaczony na utrzymanie tej drogi. 

Podkreślił, że nie jest to droga publiczna, jest to droga wewnętrzna i co do zasady dróg 

niepublicznych gmina nie utrzymuje. Utrzymywane są tylko te drogi wewnętrzne, które służą 

mieszkańcom i tak dzieje się w przypadku tej drogi. 
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Adwokat – Przemysław Chrulski 

zapytał kiedy sołtys został powiadomiony o tym, iż procedura została odwieszona i wraca do 

procedowania. 

Sołtys sołectwa Raczki Wielkie – Robert Brodowski 

dodał, że nie został powiadomiony o wznowieniu postępowania. 

Mieszkaniec sołectwa Raczki Wielkie – M. Ch. 

powiedział, że cała społeczność sołectwa jest przeciwna sprzedaży drogi i wszyscy 

mieszkańcy podpisali się pod  złożoną petycją. Jedyną osobą, która jest zadowolona ze 

sprzedaży to obecny właściciel gruntów po zlikwidowanej drodze. 

Wiceprzewodnicząca komisji – Janina Anuszkiewicz 

zapytała ilu mieszkańców podpisało się pod wnioskiem o wytyczenie i urządzenie nowej 

drogi. 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

mieszkańcy sołectwa na zebraniu sołeckim przeznaczyli środki z funduszu sołeckiego na 

wykonanie nowego odcinka drogi wewnętrznej. Grunt pod urządzenie nowej drogi (skrótu) 

został przeznaczony przez dwóch mieszkańców sołectwa. Decyzję o likwidacji drogi podjął 

burmistrz. 

Wiceprzewodnicząca komisji – Janina Anuszkiewicz 

zapytała ilu mieszkańców podpisało petycję. 

Sołtys sołectwa Raczki Wielkie – Robert Brodowski 

odpowiedział, że 18. 

Adwokat – Przemysław Chrulski 

dodał, że mieszkańcy nie mieli świadomości, iż zlikwidowana droga zostanie sprzedana i nie 

będą mogli już z niej korzystać. 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

słowo likwidacja potocznie oznacza, że czegoś już nie ma. 

Członek komisji – Józef Krajewski 

zapytał, czy właściciel działki po zlikwidowanej drodze pozwala mieszkańcom z niej korzystać. 

Sołtys sołectwa Raczki Wielkie – Robert Brodowski 
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odpowiedział, że nie. 

Kierownik Wydziału GKO – Przemysław Drozd 

dodał, że w piśmie z 2017 r. skierowanego do skarżącego jest mowa o likwidacji odcinka 

drogi, natomiast w załączniku graficznym jest wprost napisane „odcinek drogi do zbycia”. 

Kierownik Wydziału PGN – Alicja Szałkowska 

dodała, że działka o szerokości 4 m nie może stanowić samodzielnej działki więc nie ma 

możliwości sprzedaży w przetargu nieograniczonym na podstawie ustawy o gospodarce 

nieruchomościami. Zgodnie z prowadzoną korespondencją z 3 właścicielami przyległych 

działek oraz sołtysem, Burmistrz Olecka podjął zarządzenie o sprzedaży nieruchomości po 

byłej drodze w trybie bezprzetargowym na wniosek jednego właściciela, który był 

zainteresowany zakupem (pozostałych dwóch właścicieli nie było zainteresowanych 

zakupem). Zarządzenie o sprzedaży wraz z wykazem jest zawsze publikowane przez okres 6 

tygodni. Informacja była zamieszczona w prasie lokalnej, stronie internetowej Urzędu 

Miejskiego w Olecku, na BIP oraz tablicach ogłoszeń. Również na sesji Rady Miejskiej 

podawane są wszystkie zarządzenia. Zgodnie z ustawą o gospodarce nieruchomościami 

wszystkie źródła przekazu tego zarządzenia zostały spełnione. Gmina również musi dbać o 

finanse i być gospodarna. Jeżeli gmina otrzymała w darowiźnie od osób fizycznych odcinek 

gruntu pod drogę (mniejszy do późniejszego utrzymania), a grunt rolny po zlikwidowanej 

drodze został sprzedany (gdzie wszystkie koszty przygotowania do sprzedaży ponosił 

nabywca) a gmina otrzymała środki świadczy o gospodarności i spełnieniu wszystkich 

wymogów zgodnie z ustawą o gospodarce nieruchomościami. Grunt został wyceniony przez 

rzeczoznawcę majątkowego i sprzedany za wartość rynkową. 

Mieszkaniec sołectwa Raczki Wielkie – M. Ch. 

powiedział, że gmina sprzedała działkę po zlikwidowanej drodze za 8 tys. zł, sam jako 

przedsiębiorca na wyremontowanie i urządzenie nowej drogi  wydał 12 tys. Z 

przeprowadzonej ekspertyzy, która została zlecona przez Gminę Olecko, wynika iż należy 

dostosować drogę do możliwości użytkowania z niej przez pojazdy wielkogabarytowe. 

Wykonanie tego remontu to koszt ok 50 tyś zł. W związku z tym zapytał czy jest to 

gospodarne działanie. Dodał, że nowa droga została przystosowana do poruszania się po niej 

samochodów osobowych. Jako mieszkaniec sołectwa miał nadzieję, że będzie mógł w 
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dalszym ciągu korzystać ze zlikwidowanej drogi i poruszać się po niej samochodami 

wielkogabarytowymi. 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

powiedział, że zostały poinformowane wszystkie strony postepowania wraz z sołtysem, że 

procedura zostaje wstrzymana do 30 października 2019 r. A więc wprost podana była data 

do kiedy została wstrzymana procedura likwidacji drogi. Wznowieniem likwidacji było 

wydanie zarządzenia w 2020 r. 

Adwokat – Przemysław Chrulski 

powiedział, że zamieszczona informacja prawdopodobnie na stronie internetowej urzędu nie 

zawierała informacji o terminie składania dokumentów, a to już jest uchybieniem. Błąd ten 

był zgłaszany do urzędu. 

Wiceprzewodnicząca komisji – Janina Anuszkiewicz 

zapytała czy sołtys został powiadomiony o wydanym zarządzeniu w sprawie sprzedaży 

działki. 

Sołtys sołectwa Raczki Wielkie – Robert Brodowski 

odpowiedział, że nie. 

Członek komisji – Józef Krajewski 

zapytał kiedy nastąpiła sprzedaż działki. 

Kierownik Wydziału PGN – Alicja Szałkowska 

odpowiedziała, że w dniu 2 kwietnia 2021 r. zostało podjęte zarządzenie w sprawie 

przeznaczenia do zbycia w drodze bezprzetargowej oraz ogłoszenie wykazu nieruchomości 

gruntowych. Zarządzenie zostało opublikowane w prasie lokalnej, publikowane od 6 kwietnia 

do 19 maja 2021 r., zamieszczone było w BIP i na stronie internetowej oraz tablicy ogłoszeń. 

Nikt w przeciągu 6 tygodni nie zgłosił żadnych uwag i wniosków po publikacji zarządzenia 

wobec czego można było przystąpić do przygotowywania protokołu z rokowań do nabycia 

przez osobę fizyczną, która zgłosiła chęć do nabycia tego gruntu. 

Przewodniczący komisji – Paweł Giełazis 

uważa, że sołtys jako najważniejsza osoba, został pominięty w całej procedurze. 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 
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powiedział, że informowanie sołtysa o zamiarze sprzedaży drogi to jest dobry zwyczaj 

przyjęty przez Urząd Miejski w Olecku. Przepisy nie przewidują takiej formy. I tak również 

było w tej sytuacji. Sołtys został powiadomiony o zamiarze likwidacji drogi, co jest 

jednoznaczne ze sprzedażą tej działki w ostatnim etapie procedury. 

Przewodniczący komisji – Paweł Giełazis 

zapytał kiedy i  skąd mieszkańcy dowiedzieli się o sprzedaży działki. 

Sołtys sołectwa Raczki Wielkie – Robert Brodowski 

odpowiedział, że na drugi dzień od sprzedaży, nowy właściciel postawił tabliczki z napisem 

teren prywatny. Z przedstawionych informacji wynika, iż jako sołtys powinien na bieżąco 

śledzić prasę aby wiedzieć czy jest prowadzona na terenie sołectwa procedura sprzedaży 

działki. 

Mieszkaniec sołectwa Raczki Wielkie – M. Ch. 

powiedział, że droga jest w fatalnym stanie i gmina nic z tym nie robi. Dopiero złożenie skargi 

do wojewody skłoniło gminę do podjęcia działań. 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

powiedział, że jednym z podstawowych obowiązków sołtysa jest śledzenie informacji co się 

dzieje na terenie sołectwa i informowanie o tym mieszkańców. Z tego tytułu sołtys otrzymuje 

comiesięczną dietę. Zgodnie z ekspertyzą techniczną wykonaną przez Pracownię Projektową 

Drogosfera z Suwałk „zjazd z drogi powiatowej nr 1899N do działki 9/17 w miejscowości 

Raczki Wielkie, spełnia wymogi rozporządzenia w sprawie warunków technicznych, jakim 

powinny odpowiadać drogi publiczne i ich usytuowanie, w zakresie minimalnych 

parametrów technicznych określonych dla zjazdów publicznych”. Urząd jest przygotowany 

do podjęcia kolejnych działań aby poprawić stan drogi m.in. ostatnie spotkanie na ww. 

drodze z Wodami Polskimi z powodu zalewania i podmywania korpusu tej drogi, 

przygotowanie do żwirowania. W ostatnim czasie zostało nawiezione 4,5 tony kruszywa aby 

utwardzić nawierzchnię więc nie zgadza się z twierdzeniem, że gmina nic nie robi. 

Członek komisji – Bogusław Marek Borawski 

poprosił o dostarczenie komisji ekspertyzy technicznej. 

Adwokat – Przemysław Chrulski 
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poprosił o przedstawienie zaleceń biegłego, gdzie zwraca uwagę na możliwość dochodzenia 

do utrudnień w poruszaniu się po tej drodze przez samochody wielkogabarytowe. 

Członek komisji – Józef Krajewski 

zapytał czego mieszkańcy oczekują w tej chwili aby zakończyć sprawę oraz czy jest możliwość 

porozumienia się z właścicielem zlikwidowanej drogi aby wyraził zgodę na korzystanie z niej 

przez mieszkańców sołectwa. 

Sołtys sołectwa Raczki Wielkie – Robert Brodowski 

odpowiedział, że nie możliwości porozumienia się z nowym właścicielem działki. 

Mieszkaniec sołectwa Raczki Wielkie – M. Ch. 

powiedział, że droga zlikwidowana była bardzo dobrze utwardzona i umożliwiała 

bezproblemowe poruszanie się po niej pojazdami wielkogabarytowymi. Na obecnej drodze 

takiej możliwości nie ma. 

Członek komisji – Józef Krajewski 

zapytał czy jest prawna możliwość cofnięcia zawarcia aktu notarialnego na sprzedaż gruntu. 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

odpowiedział, że radca prawny nie widzi żadnych podstaw prawnych do próby podnoszenia 

ważności tego aktu. Dodał, że obecna droga została pod koniec lutego br. poprawiona. 

Członek komisji – Józef Krajewski 

zapytał jakiej długości jest nowy odcinek drogi. 

Sołtys sołectwa Raczki Wielkie – Robert Brodowski 

odpowiedział, że ok 300 m. 

Członek komisji – Bogusław Marek Borawski 

uważa, że gmina jest w obowiązku utrzymania i dostosowania nowej drogi, przynajmniej do 

takich parametrów jak droga zlikwidowana. 

Członek komisji – Józef Krajewski 

uważa, że należałoby wygospodarować środki w budżecie gminy i urządzić drogę z pełną 

infrastrukturą. 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 
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odpowiedział, że droga ma długość 240 m. Należy zadać sobie pytanie, czy urządzanie tej 

drogi z pełną infrastrukturą jest zasadne z punktu widzenia gminy. Z informacji przekazanych 

przez Kierownika Wydziału GKO wynika, iż droga wewnętrzna  w Raczkach Wielkich jest 

jedną z najlepszych dróg wewnętrznych na terenie całej gminy. Jeżeli sołectwo uważa, że ta 

droga jest dla nich najważniejsza to środki z funduszu sołeckiego można przeznaczać 

sukcesywnie na jej utwardzanie pod potrzeby przedsiębiorcy. 

Członek komisji – Bogusław Marek Borawski 

uważa, że gmina nie wykorzystała wszystkich możliwości kontaktu z mieszkańcami sołectwa. 

Adwokat – Przemysław Chrulski 

przedstawił zdjęcia na których widać samochody, które zakopują się w błocie. 

Sołtys sołectwa Raczki Wielkie – Robert Brodowski 

zwrócił również uwagę, iż w momencie wyjazdu ciężkiego sprzętu rolniczego droga zostanie 

zniszczona i mieszkańcy będą mieli problem z bezpiecznym poruszaniem się. 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

odczytał pismo mieszkańca z 2017 r. w którym to skarżył się na złą jakość ówczesnej drogi 

więc nie zgadza się z twierdzeniem, że zostało zamienione coś dobrego na coś złego. 

Przewodniczący komisji – Paweł Giełazis 

zapytał jakie czynności zostały wykonane po ekspertyzie technicznej drogi. 

Kierownik Wydziału GKO – Przemysław Drozd 

powiedział, że ekspertyza została wykonana w 2021 r. i zawarte są w niej zalecenia a nie 

wymogi. Gmina posiada zgodę z Powiatowego Zarządu Dróg na poszerzenie zjazdu  z drogi 

powiatowej. 

Przewodniczący komisji – Paweł Giełazis 

zapytał kiedy gmina przystąpi do wykonania zadania. 

Kierownik Wydziału GKO – Przemysław Drozd 

odpowiedział, że pracę rozpoczną się na przełomie kwiecień-maj br. 

Przewodniczący komisji – Paweł Giełazis 

zapytał mieszkańców sołectwa czy takie załatwienie sprawy ich satysfakcjonuje. 

Mieszkaniec sołectwa Raczki Wielkie – M. Ch. 
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odpowiedział, że nie. 

Sołtys sołectwa Raczki Wielkie – Robert Brodowski 

dodał, że zaraz zaczyna się sezon wiosenny, rolnicy będą wyjeżdżać na pola ciężkim sprzętem 

rolniczym. Droga nie jest dobrze utwardzona, w związku z czym będzie utrudnione 

poruszanie się po niej samochodów osobowych. 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

powiedział, że szacunkowy koszt trwałego urządzenia tej drogi wynosi 200 tys. zł. Dodał, że 

gdyby teraz do gminy wpłynął taki wniosek jak w 2017 r. i  gmina by się do niego nie 

przychyliła to zapewne komisja skarg rozpatrywałaby skargę na „nieuwzględnienie wniosku 

mieszkańców”. 

Wiceprzewodnicząca komisji – Janina Anuszkiewicz 

uważa, że w trybie natychmiastowym należy przebudować skarżoną drogę. 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

podkreślił, iż to na wniosek mieszkańców została wyznaczona nowa droga i to mieszkańcy w 

formie darowizny oddali na ten cel swoje prywatne grunty. 

Innych uwag ani pytań nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie uznała za zasadną skargę na działalność Burmistrza Olecka. 

Na tym punkt zakończono. 

Do punktu 2 – Rozpatrzenie petycji w sprawie wprowadzenia zmian w uchwałach 

podjętych przez Sejmik Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

w dniu 7 marca 2022 r. do Urzędu Miejskiego w Olecku wpłynęła drogą elektroniczną, na 

ręce Przewodniczącej Rady Miejskiej w Olecku petycja, której przedmiotem jest 

wprowadzenie zmian w uchwałach podjętych przez Sejmik Województwa Warmińsko-

Mazurskiego. Analiza treści petycji wskazuje, iż Rada Miejska w Olecku, jako organ 

stanowiący jednostki samorządu terytorialnego, jest organem niewłaściwym do realizacji 

wniosków zawartych w powyższej petycji. Zmiany przepisów nie mieszczą się w kompetencji 
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Rady Miejskiej w Olecku. W związku z powyższym zachodzi konieczność przekazania 

powyższej petycji, zgodnie z art. 6 ustawy o petycjach, według właściwości, do Sejmiku 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego. 

Opinia komisji: 

Komisja jednogłośnie rekomenduje przekazanie petycji według właściwości do Sejmiku 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego jako organowi właściwemu do jej rozpatrzenia. 

Na tym punkt zakończono. 

Do punktu 3 – Odwołanie Wiceprzewodniczącej komisji 

Wiceprzewodnicząca komisji – Janina Anuszkiewicz 

złożyła rezygnację z pełnienia funkcji Wiceprzewodniczącej komisji oraz uzasadniła swoją 

decyzję. 

Przewodniczący komisji – Paweł Giełazis 

poddał pod glosowanie przyjęcie rezygnacji radnej Janiny Anuszkiewicz z funkcji 

Wiceprzewodniczącej komisji. 

Opinia komisji: 

Komisja jednogłośnie przyjęła rezygnację radnej Janiny Anuszkiewicz z funkcji 

Wiceprzewodniczącej komisji. 

Przewodniczący komisji – Paweł Giełazis 

zgłosił kandydaturę radego Bogusława Marka Borawskiego na Wiceprzewodniczącego 

komisji. 

Członek komisji – Janina Anuszkiewicz 

również zgłosiła kandydaturę radego Bogusława Marka Borawskiego na 

Wiceprzewodniczącego komisji. 

Członek komisji – Bogusław Marek Borawski 

wyraził zgodę na kandydowanie. 

Więcej zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący komisji – Paweł Giełazis 
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zamknął listę kandydatów i poddał pod głosowanie kandydaturę radnego Bogusława Marka 

Borawskiego na Wiceprzewodniczącego komisji. 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie powołała na stanowisko Wiceprzewodniczącego komisji radnego 

Bogusława Marka Borawskiego. 

Na tym punkt zakończono. 

Do punktu 4 – Sprawy wniesione 

Spraw wniesionych nie było. 

Na tym punkt zakończono. 

Do punktu 5 – Wnioski komisji 

Wiceprzewodniczący komisji – Bogusław Marek Borawski 

zapytał na jakiej zasadzie zostają przyznane granty/dotacje, z wyszczególnieniem na kwoty 

oraz organizacje, które taką dotację otrzymały. 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

odpowiedział, że Rada Miejska przyjmuje uchwałę w sprawie rocznego programu współpracy 

Gminy Olecko z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego. Program reguluje jakie zadania własne gminy chcemy 

realizować poprzez zlecenie w drodze konkursu. Konkury ogłaszane są w formie zarządzenia i 

każdy może złożyć ofertę. Rozstrzygnięcia konkursów również maja formę zarządzeń i są 

dostępne w BIP Urzędu Miejskiego w Olecku. 

Członek komisji – Józef Krajewski 

zgłosił następujące wnioski: 

➢ zaproponował przeprowadzić negocjacje z właścicielem działki, na której znajduje się 

zlikwidowana droga, aby wyraził zgodę na korzystanie z niej przez mieszkańców; 

➢ zaproponował aby zastanowić się nad zmianą formy organizacyjnej nauczania w Szkole 

Podstawowej w Babkach Oleckich oraz Judzikach. Pierwsza forma jaką można 

wyodrębnić to nauczanie przez rodzaj aktywności ucznia (wychowanie przez 
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działalność sportową, muzyczną. Tyle ile jest przedmiotów tyle przedmiotowych form). 

Drugi rodzaj to forma organizacyjna wyodrębniona ze względu na liczbę uczniów z 

podziałem na formę zbiorową (25 uczniów), grupowe (3-7 uczniów) oraz nauczanie 

indywidualne. Zadeklarował pomoc w przygotowaniu i przeprowadzeniu metodyki 

nauczania. 

Komisja zgłosiła wniosek aby dokonać natychmiastowej przebudowy skarżonej drogi (działka 

9/17) w miejscowości Raczki Wielkie, Gmina Olecko zgodnie z wymogami z ekspertyzy oraz 

dostosowanie jej do poruszania się po niej sprzętu ciężkiego. 

Komisja jednogłośnie przyjęła wniosek. 

Komisja zgłosiła wniosek aby podjąć apel komisji i skierować go do właściciela zlikwidowanej 

drogi o umożliwienie przejazdu mieszkańcom po jego terenie w momencie niemożności 

korzystania z drogi obecnej. 

Komisja jednogłośnie przyjęła wniosek. 

Innych wniosków w tym punkcie nie zgłaszano. 

Na tym punkt i posiedzenie komisji zakończono. 

Przewodniczący komisji 

/-/ Paweł Giełazis 

Protokołowała 

/-/ Sylwia Barszczewska  
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